
‘Als er geen publiek meer komt, bloedt de sport dood’ 

Fierljeppubliek is op te delen in verschillende categorieën. Sommige bezoekers maken voor het eerst 

kennis met de sport en kijken hun ogen uit, anderen komen als het in de buurt is en het zo uit komt. 

En er is een categorie vaste bezoekers die bijna elke wedstrijd present zijn. Piet Klompmaker uit 

Joure valt in deze categorie. 

Piet Klompmaker 

 

Wie bent u en wat heeft u met fierljeppen? 

Mijn naam is Piet Klompmaker en ik kom uit Joure. Ik kom al ruim 30 jaar bij het fierljeppen. Ik ben er 

destijds via Anne Hooisma van de afdeling Joure bij betrokken geraakt en raakte verslingerd aan de 

sport. Toen was er nog een schans in Akmarijp, later in Joure en nu is deze er helaas niet meer. Toen 

ik nog werkte – ik was gemeentevoorlichter bij de gemeente Skarsterlân – kwam ik nog niet bij alle 

wedstrijden. Maar toen ik met pensioen ging, kon ik naar meer wedstrijden en nu ga ik naar zowel de 

1e als 2e klas. 

Wat is er zo bijzonder aan fierljeppen? 

Het is spannend en er zit veel in. Alles moet goed gaan om de perfecte sprong te maken. Soms lukt 

het en soms lukt het niet. Daarbij zijn de wedstrijden ook gezellig, het is bijna letterlijk één grote 

familie. De ljeppers van jaren geleden zie je nu weer terugkomen als trainer en vaak zijn hun 

kinderen ook weer actief als ljepper. 

Heeft u ook een favoriet? 

Ik huldig het motto dat de beste moet winnen. Het maakt me niet uit wie dat is en waar hij of zij 

vandaan komt. Ik vind de 2e klas net zo leuk als de 1e. De ljeppers zijn daar nog volop in ontwikkeling 



en ze maken soms grote sprongen wat betreft de prestaties. De blijdschap en spontaniteit van met 

name de jeugd vind ik fantastisch om te zien. En als het spannend is, maakt het niet uit hoe ver er 

wordt gesprongen. 

 

Piet Klompmaker bij de 2e klas wedstrijd in Burgum 

 

Wanneer is een wedstrijd voor u geslaagd? 

Als ik een spannende wedstrijd met mooie sprongen heb gezien en geen ongelukken. Dat laatste vind 

ik ook erg belangrijk. Ik kan er niet tegen als er iemand met een blessure in het zandbed ligt. 

Hoe ziet u de toekomst van het fierljeppen? 

Fierljeppen is net als kaatsen een kleine sport in Friesland. Het is lastig om de jeugd erbij te 

betrekken, want die hebben ook zoveel andere dingen. Het is goed dat scholen bij de sport worden 

betrokken, maar dan nog blijft er maar een enkeling hangen. Het seizoen is relatief kort, in 

september zouden er nog wel wat meer wedstrijden gehouden kunnen worden. We moeten er met 

z’n allen voor zorgen dat de kleine Friese sporten blijven bestaan. En daar hoort het publiek ook bij. 

Als er geen publiek meer komt, bloedt het dood. 
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